
Fra: Bjørn Ove Myking <bjorn.ove.myking@bkkfiber.no> 
Sendt: torsdag 23. mai 2019 12:20 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: Re: SV: Førehandsgodkjenning  av  Hordabø idrettspark grasbana 
 

Hei igjen 

Takker. 

Ser det vart skrivefeil i forrige epost det skulle ha vore.; Frode er i Bg.skriv på Hil's vegne. 

 

Her er finansieringsplanen per no: 

Tot. kostnad    344,688 

- spelem.         114.896 

Egenkap.         229,792 

 

Mvh 

Bjørn-Ove 

Den Torsdag 23. Mai 2019 12:03 CEST, skrev Bente Kopperdal Hervik 

<bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>: 

  

  
Det er OK. Når det gjeld avtalane kan eg gje førehandsgodkjenning på vilkår av at det er eller vert 
tinglyst leigeavtalar for minst 30 år.  
  
B 
  
Fra: Bjørn Ove Myking [mailto:bjorn.ove.myking@bkkfiber.no] 
Sendt: torsdag 23. mai 2019 12:02 

Til: Bente Kopperdal Hervik 

Emne: Re: Førehandsgodkjenning av Hordabø idrettspark grasbana 
  

Hei 

Her er finansieringsplanen per no: 

Tot. kostnad    344,688 

- spelem.         114.896 

- mva                 68,938 

Egenkap.         160,854 

NB! kkje lån. 

Frode er i Bg.skriv på hans vegne. 

Håpar at dette er ok. 

Mvh 

Bjørn-Ove 

 

 

Den Tirsdag 14. Mai 2019 15:16 CEST, skrev Bjørn Ove Myking 

<bjorn.ove.myking@bkkfiber.no>: 

  

  

Hei Bente! 

Vedlagt er søknad om "Førehandsgodkjenning Hordabø idrettspark grasbana" 

Håper på positivt og snarleg svar. 

mailto:bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no
mailto:bjorn.ove.myking@bkkfiber.no
mailto:bjorn.ove.myking@bkkfiber.no


Takker for god hjelp ifb med søknaden! 

mvh 

Bjørn-Ove 
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